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Tajné záběry: Společnost Pfizer použila pandemii k
urychlení schvalování vakcíny mRNA, říká vedoucí
vědec

infokuryr.cz/n/2024/06/05/tajne-zabery-spolecnost-pfizer-pouzila-pandemii-k-urychleni-schvalovani-vakciny-mrna-
rika-vedouci-vedec

Informátor Pfizer Justin Leslie v novém rozhovoru sdílí záběry
Kanwala Gilla, vedoucího vědce ze společnosti Pfizer, které pořídil.
Říká v něm

„Vakcíny mRNA existují již 50 let… Ale důvod, proč se nedostaly do
testovací fáze, jsou všechny tyto vedlejší účinky.“
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V novém rozhovoru s Dr. Diane Kazer ukazuje informátorovi
společnosti Pfizer a bývalému novináři projektu Veritas Justinu
Lesliemu úryvek z tajného videa, které natočil ve společnosti Pfizer
6. října 2021. Vedoucí vědec Kanwal Gill v něm vysvětluje, že mRNA
vakcíny existují již 50 let, ale nepřišly na trh, protože „je známo, že
mají vedlejší účinky“. Gill jde dokonce tak daleko, že říká, že „Pfizer
a Moderna využily nouzové situace a pandemie k tomu, aby nějakým
způsobem prošly [regulačním] procesem.“

„Je to zvláštní doba… ani nevíme… Když jsme začínali, řekl jsem
lidem, že nemáme ponětí, jak to bude vypadat.“ „Vakcíny mRNA
existují už 50 let, ale nic se nedostalo do klinických studií, protože je
známo, že vakcíny mRNA mají vedlejší účinky,“ říká Gill ve videu

https://www.infokuryr.cz/n/2024/06/05/tajne-zabery-spolecnost-pfizer-pouzila-pandemii-k-urychleni-schvalovani-vakciny-mrna-rika-vedouci-vedec/
https://platform.twitter.com/embed/Tweet.html?dnt=false&embedId=twitter-widget-0&features=%3D%3D&frame=false&hideCard=false&hideThread=false&id=1795970188938027208&lang=cs&maxWidth=560px&origin=https%3A%2F%2Funcutnews.ch%2Fgeheime-aufnahmen-pfizer-nutzte-pandemie-fuer-beschleunigte-mrna-impfstoffzulassung-sagt-hauptwissenschaftlerin%2F&sessionId=29f2c0af00676ec97f04bf50c11b59459aac1b0f&theme=light&widgetsVersion=2615f7e52b7e0%3A1702314776716&width=550px
javascript:void(0)
https://privacybadger.org/#How-does-Privacy-Badger-handle-social-media-widgets


2/2

Leslieho. Dodává: „Moderní na tom pracuje 10 let, není to nic
nového. Ale důvod, proč se nedostali do testovací fáze, jsou
všechny tyto vedlejší účinky.“

Gill říká: „Pfizer a Moderna využily nouzové situace a pandemie, aby
se z toho teď nějak dostaly.“

Když se Leslie zeptal, proč nepoužili vakcínu, která byla účinná v
minulosti, jako je vaječný žloutek nebo něco, co se používá při
chřipce, Gill odpovídá: „My tady [ve společnosti Pfizer] jsme to
neudělali, protože už máme měl spolupráci s BioNTech na chřipce…
než se COVID skutečně stal…”.

Gill dodává:

„Příběh našeho [Pfizer] uvedení této [mRNA vakcíny pro COVID]
byl… chlapík z BioNTech, Ugur Sahin, CEO BioNTech, zvaný Kathrin
Jansen… [Mám tuto technologii, ale nemám mít zdroje k jejich růstu.
Takže Kathrin řekla: ‚No, máme chřipkovou spolupráci… tak jsme to
chtěli zkusit. Je tu nová věc s mRNA…nikdo o tom nic nevěděl’“.

Poznámka: Kathrin Jansen je hlavní viceprezidentkou a vedoucí
výzkumu a vývoje vakcín ve společnosti Pfizer.

„Tohle jsme ještě nikdy neměli… Všechno bylo čerstvé z minulého
roku… Všechno bylo improvizované… [Pandemie… Jen vypadni,
vypadni, vypadni…“ popisuje Gill Leslie Přístup společnosti Pfizer k
vývoji vakcín proti COVID. Dodává: „Nebyl čas přemýšlet… Byl čas
jednat.“

 
 


